
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
készült a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. február 17-én 
megtartott üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Franka Pál Tibor polgármester, 

 
Farkas Zsuzsa, Kiss Károly, Kovács Antal, Kóbor Tamás, Mayer Endre 
Gyuláné, Mácsai-Krizsán Marianna, Nagy Anna, Palotai László, Pap Anikó, 
Varga-Szabó Anikó és dr. Vaszil László képviselők 

 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Irodavezetők minden napirendnél 
 
 
Franka Pál Tibor polgármester üdvözli a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 11 
testületi tag közül 11 testületi tag megjelent, így az ülés határozatképes, azt 15 órakor 
megnyitja.  
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 11 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot az alábbiak szerint elfo-
gadta: 
 
Jegyzőkönyv hitelesí tők:  Mayer Endre Gyuláné és Mácsai-Krizsán Marianna képvise-
lők. 
 
Franka Pál Tibor polgármester javaslatot tesz a napirendi pontokra, amelyet a képviselő-
testület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak szerint elfoga-
dott: 
  
N a p i r e n d :  E l ő t e r j e s z t ő : 
1. A település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos köz-

szolgáltatásról és annak kötelező igénybevételéről 
szóló 21/2010.(XI.26.) önkormányzati rendelet mó-
dosítása   

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

2. A Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevételei 
 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

3. Gyár u. 5. szám alatti önkormányzati ingatlan ügye Franka Pál Tibor pol-
gármester 

4. Tájékoztató a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bi-
zottságra átruházott feladatokról: 

- Kerepes-Széphegyligeti Építőközösséggel történő         
megállapodás 

- M31-es csomópont előkészítésére irányuló megál-
lapodás 

- Faluház közbeszerzési eljárására közbeszerzési ta-
nácsadó kiválasztása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

5.  Jegyzői pályázat elbírásához bizottság létrehozása Franka Pál Tibor pol-
gármester 
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6. Szabályozási Terv felülvizsgálatára árajánlat kérése Franka Pál Tibor pol-
gármester 

7. Kerepes Nagyközség 2011. évi költségvetésének tárgyalá-
sa 

Oláh János jegyző 

8. ZÁRT TÁMOP 5.2.2/10-1 számú Mosolyvár Gyermekház 
Kerepesen elnevezésű projekt munkatársainak kivá-
lasztása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

 
 
1. napirendi pont tárgya: A települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos köz-
szolgáltatásról és annak kötelező igénybevételéről szóló 21/2010.(XI.26.) önkormány-
zati rendelet módosítása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Az a téma, amelyben ma este közmeghallgatás is lesz, a 
hulladék szállítás. A testület legutóbbi döntése értelmében mivel reményeink szerint – mert 
ilyen tevékenységet nem folytattunk még soha, és nem a profilunk a szemétszállítás, be-
gyűjtés és díjbeszedés – olcsóbban lesz képes a kerepesi önkormányzat 100%-os tulajdonát 
képező kft ennek a feladatnak az ellátására, ezért kezdeményezzük a hulladék lerakó társu-
lás, mint 100%-os tulajdonos tulajdonában álló Zöld Híd Régió Kft-vel a meglévő szerző-
désünk felbontását, és új szerződés kötését. A szerződés felbontásának alapvető oka az, 
hogy előzetes számításaink és reményeink szerint ingatlanonként mintegy 300.-Ft-al ha-
vonta kevesebbért tudjuk beszállítani a kerepesi kommunális hulladékot, mint azt a Zöld 
Híd Régió Kft tenné. Ezért erről született egy testületi döntés, és ha a tárgyalásokat meg-
kezdjük, a szerződés-kötésnek vannak kérdéses pontjai, de azon leszünk, hogy ezeket 
megoldjuk és meg tudjunk egyezni a Zöld Híd Régió Kft-vel, és így csak az ártalmatlanítás 
és elhelyezés, válogatás lesz a feladatuk. Azt gondolom, hogy tudják, nem újdonság, hogy 
a regionális hulladéklerakónak 105 település a tulajdonosa, amely települések egyike Ke-
repes, és Kerepesen épült meg ez a hulladék lerakó gödöllői tulajdonban, és ennek az elin-
dítása, a társulás megalakulása 2004-re tekint vissza, tehát nem ma történt. Amikor én pol-
gármester lettem, ezt az egészet örököltem. Hulladék lerakó 2004-óta 2010. július-
augusztusára elkészült, és a társulási szerződés alapján aki aláírta azt a szerződést, köteles 
ide szállítani a szemetét. Ez alól nincs kibúvó, nem is lenne hová, máshová. Közben az 
uniós szabályok, törvények is szigorodtak, a lerakó minden képen egy európai színvonalú, 
szelektív válogatással és nem szanaszét öntözéssel a földön, majd betemetéssel működik, 
hanem modern technológiával. És mivel uniós pályázati pénzből készült, ezért az unió elő-
írta azt is, hogy a szemétdíjaknak mindenkor tartalmaznia kell a bánya 10 éves betelését 
követően annak rekultivációját, illetve egy új bánya nyitását. Ez már törvény, uniós tör-
vény ez alól senkinek nincs kibúvója. Ezek a tények most. A következő lépés tehát az, 
hogy szerződés bontásra és új szerződés kötésre kérek a testülettől felhatalmazást. Kérem, 
hogy ha kérdések vannak azok hangozzanak el.  
 
Palotai László képviselő: A rendelet-tervezet utolsó oldalán a 2. §: a rendelet 2011. április 
1-én lép hatályba és 2011. április 2-án hatályát veszti. Elírás? 
 
Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző: Ez nem elírás, azért van, hogy a hatályos rendele-
tek tára ne sorakozzon olyan módosító rendeletekkel, amelyekkel egy alaprendeletet mó-
dosítunk. Akkor, amikor hatályba lép egy módosító rendelet, beépítésre kerül az alap ren-
deletbe, és onnantól kezdve a módosító rendeletet a jogszabályalkotásról szóló IRM rende-
let alapján hatályon kívül kell helyezni.  
 
Palotai László képviselő: Ezt még egyszer. 
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Franka Pál Tibor polgármester: Sajnos ez is egy szakmai képviselő úr. 
 
Palotai László képviselő: Arra is jogszabály van, hogy érthetően, magyarul kell megfo-
galmazni.  
 
Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző: A jogalkotásról szóló IRM rendelet előírja a meg-
felelő tartalmi követelményeket egy jogszabály szerkesztésnél. Van egy módszertani útmu-
tató is ehhez. Ez azt jelenti, hogy ha a képviselő-testület megalkot egy módosító rendeletet, 
az beépítésre kerül az alaprendeletbe azon a napon, amikor hatályba léptetjük, és onnantól 
kezdve magát pusztán ezt a módosító rendeletet hatályon kívül kell helyezni, azért, mert – 
csak egy példa, kb. száz rendeletet fogunk hatályon kívül helyezni a közeljövőben, ilyen 
módosító rendeletekből adódóan. Hihetetlen mennyiségű hatályos rendelet van önkor-
mányzatoknál és központi szinten is, és ezzel küszöbölik ki. A megfogalmazást nem én 
találtam ki, így kell.  
 
Palotai László képviselő: Máskor is mondták és kiderült, hogy nem kell. A következő 
képen fogalmaznék, a címben az szerepel, hogy rendeletének módosításáról, tehát ez egy 
rendelet módosítás. Vagy a rendelet módosítás április elsején lép hatályba, és április máso-
dikán hatályát veszti, mert olvasom és egyértelmű, hogy erre vonatkozik.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Köszönjük szépen képviselő úr, akkor érthető, hogy mi 
írja elő és hogyan.  
 
Palotai László képviselő: Tudok magyarul olvasni, és ha így nézem akkor a rendelet ha-
tályba lép és másnap hatályát veszti.    
 
Franka Pál Tibor polgármester: Örülök, hogy felvetette, választ is kapott rá. Mindenki 
másnak érthető a tizenkettőből. Akkor kérem a testület tagjait, hogy aki a rendelet módosí-
tásával egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 
1 tartózkodás mellett a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatás-
ról és annak kötelező igénybevételéről szóló 21/2010.(XI.26.) rendeletének módosítása 
tárgyában  
Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghozta az alábbi határoza-
tát: 
 

33/2011.(II.17.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete egyetért a település szilárd hulladék kezelé-
sével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak kötelező 
igénybevételéről szóló 21/2010.(XI.26.) rendeletének 
módosításával. 
 
Felkéri a polgármestert a rendelet megalkotására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
Franka Pál Tibor polgármester: Kérem a testület tagjait, hogy aki a módosító rendelet 
megalkotásával egyetért, kézfeltartással jelezzék. 11 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
1 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a település 
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szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak kötelező igénybevéte-
léről szóló 21/2010.(XI.26.) rendelet módosítása tárgyában az alábbi rendeletet alkotja: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
5/2011.(II.18.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak köte-
lező igénybevételéről szóló 21/2010.(XI.26.) rendeletének módosításáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
2. napirendi pont tárgya: A Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevételei 
(írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Kaptunk egy megkeresést, az alakuló ülésünkön itt volt 
az illetékes hivatal képviselője, olvasták, kérem az irodavezetőt mondja el jogi szempont-
ból, ha van kérdés, ha érthető, akkor nem. Van kérdés? Igen bonyolult jogilag, jön a ma-
gyarázat. Ha nincs, akkor kérem a képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért egyes, ket-
tes, hármas határozati pont javaslattal, kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellensza-
vazat és tartózkodás nélkül a Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevételei tár-
gyában Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghozta az alábbi 
határozatát: 
 

34/2011.(II.17.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képvise-
lő-testülete a Pest Megyei Kormányhivatal Kor-
mánymegbízottja  

1./ törvényességi észrevételének 1. pontját tudo-
másul veszi, 

2./ Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Pol-
gármestere, Franka Pál Tibor részére 2010. októ-
ber 3. napjától megállapított illetménnyel kapcso-
latos törvényességi észrevétellel nem ért egyet, 

3./ A polgármester költségtérítésé-
re/költségátalányára vonatkozó törvényességi ész-
revétellel egyetért és a 189/2010.(X.14.)Kt. hatá-
rozattal és a 207/2010.(X.28) Kt. határozattal a 
polgármester részére megállapított költségtérítést 
költségátalányra kijavítja. 

 

Határidő: 2011. február 18. 

Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 
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3. napirendi pont tárgya: Kerepes, Gyár u. 5. szám alatti ingatlan ügye (írásban csa-
tolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Arról van szó, hogy Kerepesen a Gyár utcában különbö-
ző telkek, különböző méretűek, különböző tulajdonban vannak, eléggé kaotikus a helyzet, 
és itt egy telek az önkormányzatnak a tulajdonát képezi, amelyre egykoron épült egy ház, 
amelybe aztán egy ott élő kiköltözött és egyre rosszabb állapotba került. Most már csak a 
falai állnak, azok is elég gyenge állapotban vannak, teteje már nincs és évről évre tele van 
szeméttel. Kitakarítjuk, újra telehordják. Ennek a hasznosítására ugyanakkor több, Gyár 
utcában élő család, félcsalád is jelentkezett, hogy ők azt szeretnék elfoglalni, és cserébe 
rendbe hoznák. Ezt én megértem, hiszen a helyzet eléggé kilátástalan egyre több ember 
számára, ezeket a jelentkezéseket befogadtuk, de hozzá kell képzelni, hogy négy csupasz-
fal nyílászárók és tető nélkül, és mindenféle közmű nélkül mennyiből állítható helyre úgy, 
hogy lakható legyen egyáltalán. Ennek megállapítására illetve annak megállapítására, hogy 
a jelentkezők képesek-e ennek a feladatnak az ellátására, egy bizottság alakult. Kérem, 
hogy a bizottság nevében Vaszil doktor úr, mint szakmailag is érintett képviselő mondja el 
a bizottság véleményét a megállapításairól.  
 
Dr. Vaszil László képviselő: A bizottság minden családot külön meghallgatott, és a dön-
tés, ahogy le is van írva, egyöntetű volt a bizottság minden tagja egy véleményt fogalma-
zott meg, mely arról szólt, hogy nem lehetett a lehetőséget látni egyik kérelmezőnél sem, 
hogy megvan az anyagi fedezete arra, hogy ezt valóban helyre tudja hozni. Itt arról is szó 
van, hogy építkezésnek minősül, tehát engedélyeztetni kell, meg kell terveztetni, nem csak 
az építkezésnek van költsége, hanem egyéb járulékos költségek is felmerülnek. Nem tudta 
egyik család sem ezt bemutatni, hogy miből telne neki erre. Ez volt az egyik szempont, a 
másik pedig már a meghallgatás során is annyira érezhető volt a feszültség, amit ez ger-
jesztett, gerjesztett volna, ha a testület úgy döntene. Többen is jelentkeztek erre az ingat-
lanra, akik egyrészt rokoni szálakkal is kapcsolódnak egymáshoz, meg egyéb szálakon is, 
és nem lehetett volna ebből a szempontból sem jó döntést hozni, hogy ki kaphatja, illetve 
ki nem kaphatja. A két szempont együttes mérlegelése után elég hosszadalmas vívódás 
után végül is egyöntetű volt a bizottság véleménye, hogy nem javasoljuk ezt az ingalant 
semelyik családnak sem  - bérbe adásról lenne szó, nem arról, hogy tulajdon jogot kap va-
lamelyik család erre az ingatlanra, hanem csak bérleti jogot. Hosszú távon ráadásul még 
nem is megoldás. A bizottság javaslata arról szól, hogy az ingatlant egyik család se kapja 
meg, sőt lehetőség szerint a meglévő és most már életveszélyes falakat is inkább bontsuk 
el.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Valóban nem tettem említést arról, hogy a jelentkezése-
ket úgy fogadtuk be, hogy aki alkalmassá válna erre és tudja ennek az anyagi fedezetét 
vállalni, a ráfordított anyagiakat lelakhatná ebben az ingatlanban. De azt be kell látni, hogy 
egy nyílászáró százezer forintnál kezdődik, és a tetőszerkezet egy ekkora alapterületen 
másfél millió forintba kerül és akkor még nincs víz, villany, semmi nincs. Több milliós 
tételről van szó. Ha alkalmas lenne erre egy család, hogy ezt elvégezze, ezt lakhatná le. 
Van-e kérdés? 
 
Kóbor Tamás képviselő: Egyetértek a bizottság véleményével, de ugyanakkor nem meg-
oldás. Ideiglenes megoldás, mert az esetlegesen a szemét továbbra is oda lesz lerakva, ak-
kor is az önkormányzat sara, erre keresni kellene egy hosszabb távú olyan megoldást, ami 
megnyugtató.  
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Franka Pál Tibor polgármester: Várok erre javaslatot bárkitől a jelenlévők közül is, mert 
a telkünk be van ékelődve a többi telek közé, és ez tény kérdés, hogy nem mondtam, hogy 
mindenki odahordja a szemetét, de sokan odahordják és derékig áll a szemét. Kihordjuk, 
újra odahordják, minden van ott, amit csak el tudnak képzelni. Azt gondolom, a kerítés 
nem megoldás, mert nincs olyan magas kerítés, amin ne lehetne átdobni, vagy lerombolni. 
Ez egy nagyon komoly probléma. Most, hogy rendelet ad arra lehetőséget, hogy azok, akik 
nem tartják tisztán az udvarukat, azoknak az esetében bizonyos juttatások megvonhatóak, 
ez is arra ösztönzi egyrészt azokat akiknek szemetes az udvaruk, hogy tegyék rendbe. A 
rendbetétel úgy történik, hogy átviszi a mi telkünkre, és azt mondja, tiszta az udvarom. 
Nehéz jó megoldást találni. Azt a telket eladni más számára lehetetlen, piaci értéke annak a 
teleknek nem túl nagy.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Annak idején, amikor még az előző ciklust kezdtük, volt egy-két 
ötlet ennek a hasznosítására, ami szintén  megosztotta a helyi közösséget. Tanodát, napközi 
otthont szerettek volna létesíteni, végül is azt szeretném mondani, hogy ha az Országos 
Cigány Önkormányzat napközi otthont vagy valamilyen fejlesztést szeretne ott létrehozni, 
ahhoz mi járuljunk annyiban hozzá, hogy jelképes összegért, vagy ingyen bérbe adjuk ne-
kik, ha ott valamilyen felzárkóztatást szeretnének végrehajtani. De nekünk erre pillanatnyi-
lag se pénzünk, se energiánk.  
 
Palotai László képviselő: Amikor ez az épület még volt tető és voltak nyílászárók, valakik 
az önkormányzatnak kárt okoztak azzal, hogy széthordták ezt az épületet. Emellett ne men-
jünk el szó nélkül, ezt ki kell mondani. Ez nagyon szomorú dolog. 
 
Oláh Ibolya: Odajött a dózer és lenyomta szana széjjel.          
 
Palotai László képviselő: Ott a szemét időről időre fel van halmozva.  
 
Oláh Ibolya: Annyit szeretnék elmondani, hogy tudja a Vaszil doktor úr, van ott egy nyo-
morék család, apuka három kiskorú gyerekkel. Rájuk dőlt  a lakás, nekik miért nem lehet 
odacsinálni egy szükség lakást? A faluban nem kapnak lakást a romák, legalább a cigány-
telepen kapjanak. Erről miért nem beszélünk?  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Köszönjük a hozzászólását.  
 
Oláh Ibolya: Hozzá is szólok, mert végig hallgattam itt a dolgokat, hogy így a lakás, úgy a 
lakás, miért nem adják oda olyan embernek, aki összedőlt fabódéba lakik? Annyi pénze 
nincs a hivatalnak, hogy egy szükséglakást csináljanak oda? Elemekből összeállítgatnák, 
vagy miért nem adják oda és magának összeállítgatja. Mert magát nem érdekli a cigányok.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Nagyon sok ember jár hasonló cipőben 
 
Oláh Ibolya: Olyan helyzetben senki nincs, mit a Ghetinás család, ezt tudja a doktor úr. Itt 
nem tudják, hogy mit jelent krízis eset, nem tudják mit jelent az a szó, hogy krízis, csak a 
krízisről beszélnek. Ha valaki bemegy segélyt kérni, két konzervet nyomnak a kezébe. Ez a 
krízis, ez az adomány, ez a divat.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Örülünk, ha ennyit is tudunk adni. Köszönjük a hozzá-
szólását.  
 
Dr. Vaszil László képviselő: A kérelmező családok között nem szerepel az említett család 
egyrészt, a bizottság nyilván csak a kérelmeket mérlegelte, az volt a feladata.  
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Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző: 2008-ban kértünk egy statikai szakvéleményt erre 
az épületre, ez a szakvélemény megérkezett, életveszélyes az épület. Egyik életveszélyes 
épületből a másikba nem szabad átköltöztetni a családot.  
 
Oláh Ibolya: Először még nem volt. Sok cigány kérte azt az ingatlant.    
 
Franka Pál Tibor polgármester: Várja már meg, amíg befejezi a mondani valóját.  
 
Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző: Akkor is az volt, és erről nem szeretnék vitát 
nyitni. 
 
Oláh Ibolya: Én tudom, hogy nem volt az, direkt nem adták oda. Ha egy roma az utcán 
feküdne kint családostul, akkor se raknák be a romákat szükség lakásba. Tudja a doktor úr, 
hogy a Ghetinás Miklós tolókocsis nyomorék, 3 kiskorú gyerekével, rá van jobbról, balról 
dőlve a lakás, és nem bánják. Évről évre járom a hivatalt ezért. Elmondom és csak lepereg 
mindenkiről, ez így meg itt. Nyolc éve járom a politikai utat én is. 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Megkérem a tisztelt képviselő-testület tagjait, hogy aki 
egyetért azzal, hogy az ingatlant nem adjuk bérbe, illetve életveszélyessége miatt bontsuk 
le, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 
Kerepes, Gyár u. 5. szám alatti ingatlan tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzatá-
nak Képviselő-testülete meghozta az alábbi határozatát: 
 

35/2011.(II.17.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a 2800/1 hrsz-ú, természetben 2144 Kerepes, 
Gyár utca 5. szám alatti ingatlanon található épület-
rom lebontását, a telek gyomtalanítását és kitakarítását 
rendeli el. Ezzel egyidejűleg Gáspár Arnold Kerepes, 
Gyár utca 21., Farkas Csaba és Gáspár Augusztina 
Kerepes, Gyár utca 12.; Sallai Katalin Kerepes, Gyár 
utca 19.; Radics Gyula és Radics Gyuláné tartózkodá-
si hely Kerepes, Gyár utca 4.; és Gáspárné Németh 
Nikoletta Kerepes, Gyár utca alatti lakosoknak az in-
gatlan bérlésére és felújítására vonatkozó kérelmét el-
utasítja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy az ezzel kapcsolatos intézke-
déseket tegye meg és a Képviselő-testület 2011. már-
cius 31-i ülésére a bontást elvégző vállalkozó szemé-
lyére tegyen javaslatot.  

 

Határidő: 2011. március 31. 

Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 
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4. napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizott-
ságra átruházott feladatokról (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták, van-e hozzá tenni való? Bizottság részéről el-
nök asszony?  
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Az M31-eshez a megállapodás-tervezettel kapcso-
latban, hogy az észrevételeket az ügyvéddel közösen megtárgyaltuk, nyelvtani hiba és 
egyéb észrevétel volt, amit lehetett, azt kijavítottuk, továbbítottuk a javított változatot. A 
másik az együttműködési megállapodás a Kerepes-Széphegyligeti Építőközösséggel, a 
főbb észrevétel az volt, hogy 3000 m2 területet terveztek felajánlani az önkormányzat ré-
szére, ezt összehasonlítottuk a Panoráma Építőközösség által felajánlott területtel, és mivel 
nagyságrendben a telkek száma egyforma, ezért mi az 5000 m2 önkormányzati részre adá-
sa mellett döntöttünk.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Köszönöm szépen. Van-e hozzá másnak? Aki elfogadja a 
tájékoztatót, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a tájékoztató a Település-
fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságra átruházott feladatokról tárgyában az alábbi hatá-
rozatot hozta: 
 

36/2011.(II.17.)Kt. határozata: 

  

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete elfogadja a tájékoztatót. 

 

5. napirendi pont tárgya: Jegyzői pályázatok elbírálásához bizottság létrehozása 
(írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 

Franka Pál Tibor polgármester: Jegyző úr itt ül mellettem, sajnos utoljára, másféle elkép-
zelése van szakmai munkájáról, mint jegyzőként dolgozni. Nagyszerűen tudtunk együtt 
dolgozni, nagyon sokat segített Kerepesnek az elmúlt 4 éves fejlődésében, nagyon komoly 
szerepe van benne, én nem polgármesterként lettem polgármester, hanem egészen más, 
íróemberként. Az ő jogi és szakmai tudása sok mindenben segített engem. Elmegy és meg 
kell értenem az emberi motivációkat, ezért van most itt utoljára mellettünk és ezért van ez 
a napirendi pont. Köszönöm a munkáját és sok sikert kívánok. A napirendi pont pedig, 
hogy jegyzőt kell választanunk, a kiírás megjelent, eddig tízen pályáztak, huszonnyolcadi-
káig szerintem még legalább tízen fognak, és a csapat, akik jelentkeznek, az írásos pályáza-
tokat átnézve, a bizottság egyenként meghallgatja, és ez a bizottság, amely most felállítan-
dó. Ebbe a bizottságba javaslom magamon kívül Kiss Károly alpolgármestert, Oláh János 
jegyzőt, aki ebben az értelemben szakmailag a segítségünkre lesz és vállalja azt, hogy el-
jön, Balatoni Katalin humánpolitikai ügyintéző, Bene Andrea adó- és pénzügyi irodaveze-
tő, Bondorné Kisbenedek Éva igazgatási irodavezető és Fülöp Anna műszaki és beruházási 
irodavezető, hiszen a munkát első sorban majd velük kell végeznie a jegyzőnek. Ez a név-
sor, kérem, hogy aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
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Kóbor Tamás képviselő: Szeretném, ha a képviselő-testület eggyel több létszámban kép-
viselné magát, Mayer Endre Gyulánét javasolnám még ebbe a bizottságba.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Aki egyetért azzal, hogy Mayer Endre Gyuláné képviselő 
részt vegyen ebben a bizottságban, kérem kézfeltartással jelezze. 10 igen szavazattal, 1 
ellenszavazattal és 1 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-
testülete a jegyzői pályázatok elbírálásához bizottság létrehozása tárgyában meghozta az 
alábbi határozatot: 
 

37/2011.(II.17.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete egyetért azzal, hogy a jegyző pályázatok el-
bírálásához létrehozandó bizottság tagja legyen Mayer 
Endre Gyuláné képviselő. 

      
Határidő: azonnal 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 

 
Franka Pál Tibor polgármester: Aki egyetért a bizottság tagjaival, kiegészítve Mayer 
Endre Gyulánéval, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
és 1 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a jegyzői 
pályázatok elbírálásához bizottság létrehozása tárgyában az alábbi határozatot hozta: 
 

38/2011.(II.17.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a jegyzői pályázatok elbírálására ad hoc bi-
zottságot hoz létre. Az ad hoc bizottság tagjai: 
Franka Pál Tibor polgármester 
Kiss Károly alpolgármester 
Oláh János szakmai tanácsadó 
Mayer Endre Gyuláné képviselő 
Balatoni Katalin humánpolitikai ügyintéző 
Bene Andrea adó- és pénzügyi irodavezető  
Bondorné Kisbenedek Éva igazgatási irodavezető 
Fülöp Anna műszaki és beruházási irodavezető 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 

 

6. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Szabályozási 
Tervének felülvizsgálatára árajánlat kérése (írásban csatolva)  

 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták az előterjesztést, hogy miről van szó, van-e 
hozzá kérdés? Ha nincs, aki egyetért azzal, hogy a felülvizsgálat történjen meg és erre kér-
jünk árajánlatot, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartóz-
kodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagykö-
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zség Önkormányzat Szabályozási Tervének felülvizsgálatára árajánlat kérése tárgyában 
meghozta az alábbi határozatát:  

 
39/2011.(II.17.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felül kívánja vizsgálni a település Helyi Épí-
tési Szabályzatát és Szabályozási Tervét. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felkéri a polgármestert, hogy a Műszaki és 
Beruházási Iroda közreműködésével legalább 4 terve-
zőtől szerezzen be árajánlatot a tervezési folyamat 
végrehajtására. 

 

Határidő: 2011. március 16. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

7. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség 2011. évi költségvetésének tárgyalása 
(írásban csatolva)   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 

Franka Pál Tibor polgármester: Előre bocsátom, hogy ebben az ügyben együttes bizott-
sági üléseket tartottunk, ahol határozat képes volt minden bizottság. Kérem, hogy a bizott-
ságok elnökei mondják el a véleményeket. 
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatja 
és elfogadásra javasolja a testület felé. 
 
Kóbor Tamás képviselő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság és a Településfejlesztési 
és Idegenforgalmi Bizottság is egyhangúlag támogatja és javasolja elfogadásra.  
 
Varga-Szabó Anikó képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság szintén egyhangú-
lag támogatja és elfogadásra javasolja.  
 
Franka Pál Tibor polgármester: Több bizottságunk nincs, a meglévő négy pedig egyhan-
gúlag elfogadásra javasolja. A könyvvizsgálói jelentést megkapták, olvassák át nyugodtan. 
Ha van kérdés, jelen van a pénzügyi iroda vezetője, válaszol rá. Van-e kérdés, ha nincs 
akkor kérem, hogy aki egyetért a 2011. évi költségvetés módosított rendeletének elfogadá-
sával, kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nél-
kül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az önkormányzat 2011. évi 
költségvetéséről tárgyában az alábbi rendeletet alkotja: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
6/2011.(II.18.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Franka Pál Tibor polgármester: Azért jó, hogy vannak olyan törvények, amelyek lehető-
vé teszik olyanok számára is, hogy ellenkezzenek, amire senki nem kérte meg, és senki 
nem hatalmazott fel erre. Az élet más pontján és sok helyen okoz elég fontos és problémás 
galibát, mert a legkönnyebb annak mutogatni, akinek nem különösebben nagy hozzá a kül-
detése.    
 
Franka Pál Tibor polgármester megköszöni a részvételt, az ülést 15.450 órakor bezárja és 
zárt ülést rendel el. 
 
 

K. m. f. 
 
 

Franka Pál Tibor Bondorné Kisbenedek Éva 
polgármester mb. jegyző 

 
 
 
 

      Mayer Endre Gyuláné Mácsai-Krizsán Mariann 
képviselő, jegyzőkönyv hitelesítő képviselő, jegyzőkönyv hitelesítő 

 


